
 

 
 
 

Verslag Algemene Ledenvergadering Restore Cycling 
 

Datum    : 10 maart 2015 
Aanvangstijd   : 20.00 uur (inloop vanaf 19.30 uur) 
Locatie   : Kantine Menno Ammerlaan te Pijnacker 
Aanwezig namens Bestuur : Allen 
Aanwezig   : 16 leden 
Afmeldingen   : Ferry van Buytene (met kennisgeving) 
 
 
1. Opening door de voorzitter 
De voorzitter opent de vergadering. 
Naast Ferry van Buytene zijn er verder geen schriftelijke afmeldingen ontvangen. 
         
2. Notulen Algemene Ledenvergadering van maart 2014 
Er zijn geen notulen van de vorige vergadering opgesteld. 

 
3. Mededelingen van het bestuur (Mike) 

 Rooster van aftreden 
Conform de Statuten zijn Ben Oudshoorn en Menno Boone aftredend bestuurslid. 
Ben stelt zich herkiesbaar en Menno is aftredend bestuurslid doch zal het lopende 
seizoen afmaken totdat er een opvolger gevonden is. 
Rooster van aftreden: 

Naam Jaar van aftreden 

Ben Oudshoorn 2015 

Menno Boone 2015 

Mike Tomey 2017 

Dennis van der Kleij 2018 

Martin Burgers 2018 

 
 Bestuurswijzigingen c.q. samenstelling 

‘Het bestuur draagt de heren Van der Kleij en Burgers voor als nieuwe 
bestuursleden in respectievelijk de functies Sponsoring/Communicatie en 
Secretaris. Tegenkandidaten kunnen, ondersteund door 10% van het aantal leden 
van de vereniging, zijnde 18 leden per te kiezen bestuurslid, zich voor aanvang 
van de algemene ledenvergadering melden bij het bestuur.’ 
Er zijn geen tegen kandidaten ingediend van uit de vergadering en de aanwezigen 
stemmen in met de benoeming van beide de leden. 
 

 Aanpassen logo Restore Cycling Pijnacker in Restore Cycling Team 
Het bestaande logo is teveel gebonden aan de gemeente Pijnacker. Onze 
sponsoren komen ook niet alleen uit de gemeente Pijnacker. Het bestuur stelt 
voor het logo Restore Cycling Pijnacker te veranderen in Restore Cyclingteam. 
Het voorstel wordt aangenomen. 

 

4. Financiële zaken en - overzicht 2014 (Ben) 
 Verslag kascommissie 2014 



De Kascommissie heeft het verslag samen met penningmeester besproken en op een 
paar kleine punten aangepast waarna het verslag wordt vastgesteld. 

 
 Benoeming kascommissie 2015 en decharge verzoeken 
Hans van den Berg en Andre de Visser zijn de leden van de Kascommissie. Hans is 
ernstig ziek en niet in staat geweest de boeken te controleren. Hans Post is bereid 
gevonden om samen met Andre de boeken te controleren. Hans neemt het woord en 
geeft verslag van de bevindingen van de kascommissie. 
De Kascommissie vraagt de penningmeester voor vereenvoudiging van het financieel 
jaarverslag voor volgend jaar. 
De conclusie van de penningmeester is dat de vereniging per 2014 heeft ingeteerd op 
de reserves. Toch sluiten we af met een positief resultaat. 

De winst en verliesrekening wordt toegelicht door Ben. 
Er zijn geen vragen vanuit de leden. 

 
Hans Post en Peter van der Meer zijn benoemd tot kascommissie leden voor seizoen 
2015-2016. 

 
 Vaststelling contributie 2015 en afdracht aan KNWU 
Het bestuur stelt de leden voor een eventuele verhoging van de contributie te 
koppelen aan de stijging van de afdracht aan de KNWU 
De contributie blijft ongewijzigd en voorstel aangenomen. 
T.o.v. andere verenigingen is contributie laag. 

 
 Begroting 2015 
Totaal € 71.000 voor alle afdingen. De conclusie vanuit de vergadering is dat we 

liever niet willen interen op de reserves van de vereniging. 
Er is een Sponsorcommissie ingevoerd die op zoek is naar nieuwe sponsoren en/of -
mogelijkheden en zal ook de contacten met de bestaande sponsoren onderhouden. 

 
 Bestuursvoorstel: Toevoegingen algemene middelen. 
Het bestuur stelt voor i.v.m. de continuïteit van de vereniging van alle 
sponsorinkomsten 5% aan de verenigingskas toe te kennen. 
Er ontstaat discussie vanuit de vergadering en er wordt geopperd de contributie per 
volgend jaar te verhogen.  
Het voorstel wordt aangenomen. 

 
5. Terugblik, plannen en mededelingen afdelingen 

 Terugblik 2014 
Tijdens de laatste ploegenvoorstelling stonden de diverse leden met NK truien; 
Lid Dylan van Baarle start bij de Giro namens Garmin Cervelo; 
Uitbreiding Dames en Jun./Nieuw. Meisjes; 
Social media is verder ingevoerd en successen worden verdeeld; 
Geen Nieuwelingen voor het komend wielerseizoen 2015; 
Gesprekken over samenwerking met LST team van Croford geweest van de zomer. 
Helaas heeft Croford zich terug getrokken; 
Afd. Elite/Belofte op sterven na dood aan einde seizoen doch door een aantal 
enthousiaste renners/managers die o.a. renners zijn gaan werven hebben zich veel 

nieuwe leden zich aangemeld (thans 22 renners). Ook zijn er renners via KNWU door 
verwezen naar Restore; 
Raad van Advies wordt door Mike toegelicht en wie hiervoor zijn benaderd; 
Stoppen van Theo en Koos bij Restore. Ellen is niet aanwezig. Mike bedankt de leden 
en deelt een bon uit aan de vertrekkende leden. Koos vraagt het woord en vertelt 
over zijn 10 jaar ervaring Restore. 
 
 Meerjarenplan 2015 - 2017 met als overgangsjaar 2015 (MT) 



De vereniging heeft Nieuwelingen jongens renners nodig om de club sportief op hoog 
niveau te houden. Nieuwelingen zijn de toekomst van je vereniging. 
Theo Bader vraagt of Restore een recreatieve of prestatie gerichte club. 

 
 Jaarplannen afdelingen per 2016 incl. terugblik en verwachtingen voor 2015 
Het bestuur wil met een format gaan werken. O.g.v. lopende begroting kan een 
nieuwe begroting worden opgesteld. 
 
 Huishoudelijk reglement 
De secretaris ligt het HR toe bestaande uit een 9-tal hoofdonderwerpen. Het HR zal 
op de website worden geplaatst. 
Het HR wordt aangenomen. 

 
6. Communicatie en Sponsoring (Dennis) 

 Communicatie: vernieuwen website 
Het bestuur heeft besloten opdracht te geven aan OnsWeb voor inrichting van de 
website van RC. N.a.v. vraag vanuit de vergadering licht Dennis een en ander toe en 
meldt dat de website thans nog in ontwikkeling is. 
De leden van de Communicatiecommissie zijn Mark van der Bulk en Alex van Holland. 
Er is een Sponsorcommissie ingesteld met o.a. als taak werven van nieuwe sponsoren 
c.q. het onderhouden van de bestaande sponsorcontacten. De leden zijn Ron Hart, 
Kees Remmerswaal en Bert Buitenhek. De vereniging wil graag toewerken naar 
sponsorcontracten voor 3 jaar. 
Social media vanuit de afdelingen en publicatie naar bv. de sponsoren van RC. 

 
 Kleding en fietsen Restore Cycling 

Per 2016 zal de bestelling van wielerkleding meer gestructureerd gaan. Voorstel een 
gezamenlijke broek. 1 ả 2x per jaar kleding bestellen. Voorstellen worden gedeeld en 
zullen verder worden uitgewerkt. 
Rob vraagt naar de uniformiteit in kleding. Dames en mannenlijn is anders maar staat 
los van de uitstraling en uniformiteit. Basis bij fabrikant en per afdeling kunnen de 
managers danwel ploegleiders de sponsoren erin plakken. Allicht dient daarbij de 
ervaring van kleding fabrikant worden gebruikt. 
Naar 1 kleur blauw zal worden gewerkt. 
Fietsen blijft een aandachtspunt maar op dit moment geen speerpunt voor het 
bestuur. Ook hebben de fietsen geld voor de vereniging opgeleverd. Het bestuur staat 
open voor ideeën vanuit de vergadering danwel leden. Er wordt vanuit de vergadering 
gevraagd bestaande en nieuwe contacten wederom aan te boren. Koos heeft de 
contacten met Ridley. Andre de Visser met Fondriest. Ook kunnen vereniging met 
korting fietsen en onderdelen c.q. accessoires met korting kopen. 
Ook wordt vanuit de vergadering geopperd dat het beschikbaar stellen van fietsen 
ook renners aantrekt. 

 
7. Rondvraag 

Theo Bader: Trainerslicentie. Per 2016 moet er op andermans licentie getraind 
worden. Rick van der Zanden is bezig met zijn licentie. 
Ook Cees van der Stoep heeft trainerslicentie. 
Er is een niveau indeling voor de trainerslicenties. 

Johan Mulder: Via de agenda kan de 2e auto gereserveerd worden door de afdelingen. 
Patrick beheert de agenda van de auto. Bij dubbel programma van de Jun. en de 
Dames is misschien een oplossing via de ouders van de junioren mogelijk. De 
afdelingen zullen het gebruik van de auto van de Nieuwelingen onderling regelen. 
Er zijn regels opgesteld over het gebruik van de pl. auto van de Nieuwelingen. De 
sleutels zijn via Kees Remmerswaal, waar de auto is gestald, te verkrijgen. 
Patrick Hack: verenigingsdeal met schoenen bij Hopmans. 

 



Na afloop van de vergadering is paskleding aanwezig voor een eventuele bestelling van 
wielerkleding. 


